
 

CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

                     JUDEŢUL BUZĂU  
 

 

PROCES – VERBAL  

Încheiat astăzi , 30.07.2015  
 

 

  Azi , data de mai sus , are loc în sala de şedinţe a primăriei comunei Unguriu, 

sedinţa ordinară a Consiliului Local Unguriu , iniţiată de primarul comunei Unguriu , d-l 

Tirizică Gheorghiţă , prin dispoziţia nr. 83/2015 ,  la care au participat un număr de 10 

consilieri locali (absent motivat Sava Iulian  ) si secretarul comunei Unguriu .  

  Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedează la 

prezentarea procesului-verbal al şedinţei anterioare  , care este  aprobat cu 10 voturi pentru . 

Preşedintele de şedinţă , d-l Bica George  , constată că prin adresa nr. 3619 din 

24.07.2015 au fost convocaţi consilierii locali în şedinţa ordinară a Consiliului local Unguriu, 

odată cu convocatorul fiindu-le transmise şi materialele de şedinţă . Constată că sunt întrunite 

condiţiile legale de desfăşurare a şedinţei , declarând deschisă şedinţa de consiliu local şi dă 

citire ordinii de zi a acesteia , care este următoarea : 
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei Unguriu , judetul Buzau , 

pentru anul 2015 . 
2. Proiect de hotărâre privind primirea unui nou membru şi modificarea Actului 
Constitutiv şi Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Buzău 2008”, la 

care comuna  Unguriu este membru asociat. 
3. Proiect de hotărâre privind prelungirea mandatului administratorului SC SALUB 
ECO CIS SRL . 

4. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului de utilităţi publice -SERVICIUL 
DE CANALIZARE –adoparea ca formă de gestiune al acestuia gestiunea directă . 

5. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a serviciului şi sistemului de  
canalizare ale comunei  UNGURIU judeţul Buzău către Serviciul de alimentare cu 
apă, serviciu funcţional organizat în subordinea Consiliului local al comunei Unguriu  

6. Prezentare Raport semestrul I /2015 persoane cu handicap grav . 
7. Diverse , 

ordine de zi  a şedinţei ce este aprobată  cu 10 voturi pentru , din cei 10 consilieri locali prezenţi. 

  

 Preşedintele de şedinţă , d-l Bica George , prezintă proiectul aflat la punctul 1 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  

 Primarul comunei Unguriu  , face precizari suplimentare cu privire la proiectul de 

hotarare . Este vorba de o mutare intre capitole , nu se adauga sau scade nicio suma din 

bugetul aprobat . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Bica George, prezintă proiectul aflat la punctul 2 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  

 Primarul comunei Unguriu , face precizari suplimentare cu privire la proiectul de 

hotarare . Este vorba de intrarea in ADI “Buzau 2008” a comunei Sahateni . 



 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Bica George , prezintă proiectul aflat la punctul 3 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  

 Primarul comunei Unguriu  , face precizari sulimentare cu privire la proiectul de 

hotarare . Este vorba de societatea de salubrizare , mandatul administratorului fiind extins pe 

durata nedeterminata . 

Dl Bica George , intreaba de ce ii este prelungit mandatul d-lui Bucur Alexandru cand se 

cunosc problemele destul de grave cu organizarea serviciului de salubrizare , considerand ca 

era suficient daca se prelungea mandatul pentru perioada obligatorie de implementare a 

proiectului comun . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Bica George , prezintă proiectul aflat la punctul 4 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , face precizari sulimentare 

cu privire la proiectul de hotarare . S-a ajuns in faza in care s-a pus in functiune statia de 

epurare , proiectul de canalizare este foarte controlat , Camera de Conturi Buzau cu ocazia 

auditului efectuat in luna iulie  a pus accent pe acesta investitie . O sa se puna in functiune tot 

sistemul de canalizare iar pentru aceasta se incepe prin a se obtine documentele necesare , 

unul dintre acestea fiind aceasta hotarare. Statia de epurare este functionala, s-au bransat 

pentru probe Spitalul Ojasca si zona blocurilor din Ojasca. 

 Va trebui sa se aprobe ulterior un regulament , un pret de cost canalizare , se vor 

aproba posturi in organigrama pentra ca acest serviciu sa fie functional . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 
 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Bica George , prezintă proiectul aflat la punctul 5 pe 

ordinea de  

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă, face precizari sulimentare 

cu privire la proiectul de hotarare . Este o problema procedurala , serviciul de canalizare , la 

fel ca si cel de apa , va ramane pe plan local . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 
 

La punctul “Diverse” : 

Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă, aduce la cunostinta faptul ca  s-a 

deplasat la Bucuresti in vederea continuarii discutiilor cu furnizorul de gaze naturale Premier 

Energy , cu privire la  posibilitatea extinderii retelei de alimentare cu gaze naturale in intreaga 

comuna  , s-au purtat discutii , s-a ajuns la concluzia ca beneficiarii trebuie sa plateasca 

extinderea retelei de gaze  iar acestia vor suporta costurile de avizare a investitiei . 

Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , aducela cunostinta faptul ca  s-a 

primit un raspuns de la Ministerul Apararii Nationale  in legatura cu oportunitatea preluarii 

Unitatilor  Militare de catre  Comuna Unguriu , prin care se solicita ca sa li se acorde anumite 



facilitati prin investitiile ce se vor face in aceasta locatie , facilitate ce trebuie sa se regaseasca 

intr-o hotarare a Consiliului local Unguriu ce trebuie emisa in acest sens . 

Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , precizeaza faptul ca  pe 16 august 

avem iar Ziua comunei Unguriu , in aceeasi locatie ca si anul trecut , proprietarul terenului 

fiind de acord .Printre invitati : Petrica Mitu Stoian si Maria Dragomiroiu , cap de afis si altii 

Consilier BicaGeorge intreaba care este regimul de transport/transit al animalelor in comuna , 

precizand faptul ca a fost sesizat in legatura cu lasarea nesupravegheta a animalelor care au 

pricinuit daune materiale unor cetateni din comuna . 

Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă precizeaza ca se cunoaste aceasta 

problema insa  nu intra in atributiile noastre ca UAT , politia fiind cea care trebuie sa rezolve 

aceasta problema conform prevederilor Codului civil . 

 

         Constatându-se că ordinea de zi a şedinţei a fost epuizată, nemaifiind înscrieri la cuvânt , 

preşedintele de şedinţă , d-l consilier  Bica George  , declară închisă şedinţa consiliului local 

Unguriu . 

 Drept pentru care a fost încheiat acest proces-verbal . 

 

 

 

                    PREŞEDINTE ,                                          SECRETAR COMUNĂ, 

                   BICA GEORGE                                        MARIN ADRIAN VASILE    


